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ЗАПРОС НА ВЫРАЖЕНИЕ ИНТЕРЕСА
ОТБОР МЕЖДУНАРОДНОГО КОНСУЛЬТАНТА ПО ЗАКУПКАМ

Страна: Казахстан
Название проекта: Проект по развитию водных ресурсов с учётом климатической устойчивости (Фаза-1)
Сектор: Водные ресурсы
Форма финансирования: Рассрочка, кредит и грант
Номер финансирования: KAZ1030

        Республика Казахстан подала заявку на финансирование в размере эквивалента 1,153.50 млн долларов США от Исламского банка развития на реализацию проекта по развитию водных ресурсов с учётом климатической устойчивости (Фаза-1) и намерена использовать часть средств для оплаты услуг консультанта — индивидуального специалиста, для которого выпускается настоящий Запрос на выражение интереса.
Услуги включают, но не ограничиваются следующими задачами:
a) подготовка и помощь сотрудникам ПМУ в подготовке всех видов конкурсной документации на работы, товары и неконсультационные услуги (при необходимости), а также RFP на консультационные услуги в соответствии с кредитным соглашением, и проверка полноты документов перед их подачей в Исламский банк развития для получения «no objection»;
b) подготовка и проверка административных и коммерческих частей закупочной документации, а также поддержка/проверка подготовки технических спецификаций, смет, ТЗ и др., обеспечение согласованности этих разделов с остальными и внесение необходимых рекомендаций или изменений;
c) помощь ПМУ в подготовке дополнений к конкурсной документации/RFP, включая разъяснения на вопросы потенциальных участников;
d) оценка/помощь в оценке тендерных предложений, в том числе по технической части, подготовка стандартных отчетов об оценке и проверка полноты документов перед подачей в Исламский банк развития;
e) содействие в размещении уведомлений о тендерах, запросов выражения заинтересованности и уведомлений о присуждении контрактов на национальных и международных рынках;
f) помощь ПМУ в реализации и мониторинге контрактов, организации системы хранения документов и предоставлении информации для выплаты средств;
g) обучение сотрудников ПМУ процедурам закупок Исламского банка развития;
h) помощь в подготовке и обновлении иных документов, связанных с закупками проекта (план закупок, руководство по эксплуатации проекта, стратегия закупок для развития и др.);
i) сотрудничество с финансовым специалистом по вопросам бюджета, прогнозов выплат и финансовых аспектов закупок и контрактов;
j) выполнение иных задач по закупкам, порученных ПМУ.
Работы планируется начать немедленно и продолжать до октября 2028 года, с учётом возможных задержек. Общий объём работы — примерно 360 рабочих дней с перерывами.
Подробные Технические Задания (ToR) прилагаются к настоящему запросу.
РСУ «Казводхоз» приглашает квалифицированных индивидуальных консультантов выразить заинтересованность в оказании данных услуг. Заинтересованные консультанты должны предоставить информацию, подтверждающую их квалификацию для выполнения данного задания.
Шорт-лист будет сформирован на основании оценки резюме (CV) и другой полезной информации, включая рекомендации. Кандидаты должны представить сведения о квалификации, опыте в тематике задания, опыте работы в регионе и отрасли, а также владении языками.
Консультант будет выбран согласно процедурам для индивидуальных консультантов, определённым в Руководстве Исламского банка развития по закупке консультационных услуг (апрель 2019 г.).
Минимальные требования к квалификации:
Высшее образование (экономика, инженерия, право или эквивалент);
Общий опыт работы не менее 20 лет;
Специфический опыт не менее 12 лет с минимум 4 аналогичными заданиями в сфере водных ресурсов;
Не менее 10 лет опыта в проектах по ирригационным системам, насосным станциям и скважинам, плотинам и ГЭС, водораспределительным сетям; технические знания в области строительных, электротехнических и электромеханических работ будут преимуществом;
Не менее 8 лет опыта в автоматизации водных сетей, минимум 5 проектов;
Опыт управления закупками в рамках проектов, финансируемых международными финансовыми институтами (IFI/MDBs), предпочтительно — финансируемыми Исламским банком развития;
Свободное владение английским языком, знание русского и казахского будет преимуществом;
Опыт работы в регионе приветствуется.
Обращаем внимание на положения 1.12.1 и 1.12.2 Политики закупок Исламского банка развития, регулирующей конфликт интересов.
За дополнительной информацией обращаться по адресу, указанному ниже, в рабочее время с 09:00 до 17:00 (местное время).
Заявки на выражение интереса (EOI) должны быть представлены в письменной форме, с приложением резюме и иных подтверждающих документов. Подача возможна лично, по почте, факсу или электронной почте. Предпочтителен оригинал по почте.
Все заявки должны быть получены не позднее 14 дней с момента официальной публикации REOI, в любом случае не позже 6 августа 2025 года.

Вниманию: 
Исполняющий обязанности Генерального директора Усикенбаев А.А.
Адрес: пр. Мангилик Ел 8/2, 6 этаж, офис 606, г. 
Астана, 010000, Казахстан
Телефон: +7 701 521 86 12
Электронная почта: pmu_field@qazsu.kz, kense@qazsu.kz






  














REQUEST FOR EXPRESSION OF INTEREST

SELECTION OF INTERNATIONAL PROCUREMENT CONSULTANT
Country: Kazakhstan
Name of Project: Climate Resilient Water Resources Development Project (Phase-1)
Sector: Water Resources
Mode of Financing: Installment Sale, Loan and Grant
Financing No: KAZ1030

The Republic of Kazakhstan has applied for financing in the amount of USD 1,153.50 million equivalent from the Islamic Development Bank toward the cost of the Climate Resilient Water Resources Development Project (Phase-1), and intends to apply part of the proceeds of this financing to eligible payments under the contract of consultant services of an Individual Consultant for which this Expression of Interest is issued. 

The services include but not limited to:
a) prepare and assist the PMU staff in the preparation of all sorts of bidding documents for works, goods and non-consultancy services (if needed) and RFPs for consultancy services in accordance with the Loan Agreement and review the completeness of the documents before submission of the document to the Islamic Development Bank for “no objection”.
b) prepare and review the administrative/commercial parts of the procurement documents, as well as support/review the preparation of the technical specifications, BOQs, TORs, etc. of the bidding documents/RFPs and ensure the consistency of these sections with the other sections of the bidding documents/RFPs and make necessary recommendations for changes/or make the changes where required.
c) assist the PMU in preparing the Addendum to the bidding documents/RFP's including clarifications to the questions raised by the Prospective bidders.
d) evaluate/provide assistance for the evaluation of bids/proposals also on technical base and preparation of standard evaluation reports and shall review the completeness of the documents before submission of the document to the Islamic Development Bank for “no objection”.
e) assist to arrange the publication of bid notices, request for expression of interests and award notices in the national and international market. 
f) assist the PMU in the implementation and monitoring of contracts, in establishing good document filing system and in providing contract information for disbursement needs.
g) assist/undertake training of PMU staff on the Islamic Development Bank procurement procedures.
h) assist PMU in preparation and/or updating of other procurement-related documents for the project, such as the Procurement Plan, Project Operations Manual, Project Procurement Strategy for Development, etc.
i) collaborate with the Financial Specialist regarding budgeting, disbursement projections and financial aspects of project procurement, including contracts.
j) perform other activities in procurement entrusted by the PMU.


The assignment is expected to commence immediately and to span until October 2028, considering that any slippages in the schedule might occur. The total estimated staff days will be around 360 days on intermittent basis. 
The detailed Terms of Reference (ToR) for the assignment are attached to this request for expressions of interest.
The RSE “Kazvodhoz” now invites eligible consultant (“Individual Consultants”) to indicate their interest in providing the services. Interested Consultants must provide specific information which demonstrates that they are fully qualified to perform the services.  
The shortlist will be drawn up following the evaluation of CVs and useful information in response to this notice of expression of interest including references. Potential candidates will be required to provide information on their general qualifications as an individual consultant, their mission-relevant experience, their experience in the region and sector as well as their language ability.
A consultant will be selected in accordance with the selection method applicable to Individual Consultants as defined in the IsDB Guidelines for the Procurement of Consultant Services under IsDB Project Financing (April 2019 edition)

Minimum Qualification Requirements
Bachelor degree or equivalent in in economics, engineering, law and possess relevant experience in procurement;
Minimum General Experience: 20 years of relevant professional experience;
Minimum Specific Experience (relevant to assignment): 12 years of relevant professional experience with at least 4 similar assignments in field of water resources
Minimum 10 years of experience in projects about irrigation systems, pump stations and wells, dams and hydroelectric power plants, water distribution networks. Knowledge on technical issues, such as civil works, electrical, electromechanical works would be considered as an advantage
Minimum 8 years of experience on automation in water networks with at least 5 projects
Experience in managing procurement under IFIs/MDBs financed projects. Experience in projects financed by IsDB would be considered as an advantage.
Fluent in English, knowledge of Russian/Kazakh Language shall be considered as advantage. 
Experience in the region shall be considered as advantage

The attention of interested Individual Consultants is invited to read clauses 1.12.1 and 1.12.2 of the Procurement Policy of the IsDB Guidelines for the Procurement of Consultant Services under IsDB Project Financing, April 2019 edition (the "Procurement Guidelines") setting forth the IsDB's policy on conflicts of interest.	
Interested individual consultants may obtain further information at the address below during office hours 09:00 to 17:00 (local time). 
Expressions of Interest (EOIs) must be submitted in written form, accompanied by a Curriculum Vitae (CV) and any other relevant supporting documents. Submissions may be made in person, by mail, fax, or e-mail. However, submission of the original proposal by post is preferred.
All EOIs must be received no later than 14 days after the official publication of the REOI, and in any case no later than August 6, 2025.





Attention: Acting General Director Uskenbayev A.A
Address: Mangilik el avenue .8/2, 010000 Astana city, Kazakhstan 6 floor, 606 room. 
City: Astana
ZIP Code: 010000
Country: Kazakhstan
Mobile phone + 7 701 521 86 12 
Electronic mail address: pmu_field@qazsu.kz, kense@qazsu.kz 

